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Legnica, dnia 04 października 2021 r. 

  

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

Z A P Y T A N I E  nr 95/ ZA /21 

 

Dotyczy:  Możliwości organizacji „recyklomatu” na znicze na terenie Cmentarza Komunalnego  

w Legnicy. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

odpowiadając na zainteresowanie mieszkańców Legnicy tematem rozwiązań z innych miast w Polsce, 

dot. postawienia regałów i półek dających drugie życie zniczom zwracam się z wnioskiem  

o przeanalizowanie możliwości organizacji podobnego rozwiązania w naszym mieście. 

Znicze do ponownego użycia są doskonałą inicjatywą ekologiczną, taka forma „zniczodzielenia” 

ogranicza niszczenie szkła, jest to również wsparcie dla samej gminy, ze względu na ograniczenie ilości 

odpadów. 

 

Bez wątpienia jest to również forma wsparcia dla samych mieszkańców, ze względu na fakt działania 

takiej inicjatywy: niepotłuczone znicze w dobrym stanie mogą zostać przez odwiedzającyh nekropolię 

pozostawione w jednym miejscu, a osoby zainteresowane, wspierające ruch less waste mogłyby  

z nich skorzystać. 

 

Specjalne półki do dzielenia zniczy stanęły już m.in.: w Tczewie, Łagowie, Olsztynie, Bydgoszczy, 

Ostródzie, Częstochowie, Lęborku:  

  

 

 

 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

         aleksandra.krzeszewska@op.pl 
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Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie i wskazuję, że podjęty problem 

dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie, co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. 

poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadna zarówno na 

gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 

 
 

       Z poważaniem 

         Aleksandra Krzeszewska 


